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burgemeester:  Liesbeth Verstreken 

schepenen:  Tania Kohlen, Bart Sebreghts, Danny Van de Velde, Luc Kennis, Koen Paredaens, Wim 

Govers, Katrien Schryvers 

gemeenteraadsleden:  Stan Bartholomeeussen, Walter Van Hofstraeten, Jef Laureyssens, Marc 

Somers, Jos Van Dongen, Luc Peeters, Roel Van Elsacker, Karlien Van Melkebeek, Rita Laureyssens, 

Michaël Heyvaert, Marc De Cordt, Marcel De Vos, Trix Lacante, Kitty Busschodts (vanaf punt A.5), 

Constant Meeussen  

gemeentesecretaris: Ivo Van den Bulck  

verontschuldigd : raadsleden  Jan De Prins en  Jurgen Opreel  

Punt A.1:  Kennisname van het ontslag van Sofie Ghielens als gemeenteraadslid. 

De gemeenteraad; 

Gelet op artikel 15 van het gemeentedecreet; 

Gelet op de brief van raadslid Sofie Ghielens van 3 mei 2015 waarbij zij meedeelt ontslag te nemen uit 

de gemeenteraad; 

NEEMT KENNIS van het ontslag van raadslid Sofie Ghielens als gemeenteraadslid. 

Punt A.2:  Onderzoek en goedkeuring van de geloofsbrieven van Sofi Van Ussel en eedaflegging en 

aanstelling van Sofi Van Ussel als gemeenteraadslid. 

Dit agendapunt wordt uitgesteld omwille van de niet-aanwezigheid van Sofi Van Ussel, 

verontschuldigd. 

Punt A.3:  Toelichting door directeur operaties Peter Muyshondt bij het jaarverslag 2014 van de 

politie. 

Dit agendapunt wordt uitgesteld omdat noch de directeur operaties, noch de korpschef aanwezig 

konden zijn. 

Punt A.4:  Op verzoek van de Groen-fractie: motie voor het invoeren van statiegeld voor blikjes en 

PET-flessen. 

Raadslid De Cordt verklaart: 

“Ik had graag ingepikt waar we vorige gemeenteraad geëindigd zijn. Toen bedankte de fractieleider 

van N-VA alle vrijwilligers die deelnamen aan de actie om zwerfvuil op te ruimen en deed Trix een 

warme oproep om zwerfvuil te vermijden. 

Ook bestuursleden van Groen ruimden mee zwerfvuil op. Jammer genoeg vonden we er een hele hoop. 

Met stip op één in de zwerfvuil top tien stonden lege blikjes. We vonden ook heel wat PET-flessen.  

Het is hartverwarmend om te zien hoeveel burgers zich vrijwillig willen inzetten om zwerfvuil op te 

ruimen. Ook het initiatief om bermmeesters aan te stellen, krijgt volop onze steun. Maar ondanks alle 

sensibilisatie blijft zwerfvuil een problematiek die ook Zoersel treft. Het tast het straatbeeld aan, heeft 

een negatief effect op het milieu en veroorzaakt extra kosten voor de gemeente. Een recent onderzoek 

berekende dat het zwerfvuilbeleid in Vlaanderen een kostprijs had van 9,60 EUR per inwoner. Voor 

Zoersel betekent het dus een kostprijs van zo’n 200.000 EUR per jaar.  

Wij konden zelf vaststellen dat een groot deel van het zwerfvuil in onze bermen bestaat uit 

drankverpakkingen van blikjes en PET-flessen. Daar kan wat tegen gedaan worden. Statiegeld zorgt 

er namelijk voor dat het merendeel van  die verpakkingen wordt ingeleverd en niet als zwerfvuil 

eindigt. Ze krijgen opnieuw een ‘waarde’ via een statiegeldsysteem, waardoor ze minder achteloos 

zullen weggegooid worden. In andere landen zoals Duitsland, Nederland, Zweden, Denemarken en 

Finland werkt het systeem van statiegeld op lege blikjes en PET-flessen goed.  

In het Vlaams regeerakkoord wordt vermeld dat een invoering van statiegeld op blikjes en PET-flessen 

onderzocht wordt. De Vlaamse regering laat momenteel een impactstudie uitvoeren i.v.m. de invoering 

van statiegeld op lege blikjes en PET-flessen.  
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Met dit agendapunt stelt Groen voor dat de gemeente Zoersel aan de Vlaamse regering vraagt om bij 

de analyse van de studie rekening te houden met 3 aspecten: 

1. het belang van een kwalitatief leefmilieu voor burgers 

2. de opruimkosten van zwerfvuil voor lokale besturen en de kostenbesparing indien statiegeld 

wordt ingevoerd 

3. lokale besturen te betrekken in het besluitvormingsproces.  

Voor alle duidelijkheid. Het is de Vlaamse regering die ter zake bevoegd is en een beslissing neemt. 

De recente verklaringen van bevoegd minister Joke Schauvliege stemmen ons hierbij wel hoopvol. Wij 

stellen niet voor dat Zoersel de Vlaamse regering oplegt om statiegeld op drankverpakkingen van 

blikjes en PET-flessen in te voeren. De gemeente Zoersel is wel betrokken partij in de problematiek 

van zwerfvuil. Daarom vragen wij met deze motie dat de Vlaamse regering in haar besluitvorming 

rekening houdt met de gevolgen van zwerfvuil voor onze gemeente en de bekommernis voor een 

kwalitatief leefmilieu dat in Zoersel leeft”.  
De schepen van leefmilieu, K. Paredaens, verklaart: 

“De selectieve inzameling van huishoudelijk verpakkingsafval is een thema dat voor beroering blijft 

zorgen, zowel bij de burger als bij de lokale besturen. 

1. Zwerfvuil blijft één van de grote ergernissen bij heel wat mensen. Verpakkingen blijven een 

belangrijk deel uitmaken van het zwerfvuil. 

2. De selectieve inzameling van verpakkingsafval die gebeurt in samenwerking met Fost plus kent 

structurele problemen. Omdat lokale besturen financieel mee opdraaien voor een te veel aan 

verkeerd afval in de blauwe zak, kunnen ze niet anders dan een streng toezicht te houden bij de 

inzameling er van. Zakken met te veel verkeerd afval krijgen een rode sticker opgekleefd en 

blijven staan. In veel gevallen neemt de betrokken burger de zak echter niet terug binnen, en moet 

de gemeente alsnog langs om het afval op te ruimen. 

3. Gemeenten en intercommunales merken blijvende problemen om de sorteerboodschap voor de 

blauwe zak uitgelegd te krijgen bij de bevolking. 

4. Her en der nemen gemeenten en intercommunales zelf initiatieven om allerlei andere plastics dan 

diegene die in de blauwe zak mogen selectief in te zamelen. Denk aan de ‘roze zak’ in het 

Mechelse, of allerlei aparte recipiënten voor folies op de containerparken. Daarvoor ontvangen 

gemeenten een forfaitaire vergoeding van Fost plus die de kost voor inzameling en verwerking 

niet dekt. 

5. Er zijn te weinig wettelijke prikkels om de producenten er toe aan te zetten meer recycleerbare 

verpakkingen op de markt te brengen of te zorgen voor extra selectieve inzameling. 

Besluit: Al deze fenomenen hebben de Vlaamse overheid er toe gebracht diverse elementen van de 

huidige inzameling van verpakkingsafval grondig te laten onderzoeken. 

Het onderzoeksbureau KplusV deed in opdracht van de Vlaamse stuurgroep zwerfvuil een onderzoek 

naar de hoeveelheid opgeruimd zwerfvuil en de kostprijs daarvan. Er blijkt in Vlaanderen gemiddeld 

jaarlijks 3,9 kg zwerfvuil per inwoner opgeruimd te worden. 

De opruim- en verwerkingskosten bedroegen 61,5 miljoen euro in 2013 of 9,60 euro per inwoner. 

In uitvoering van het Vlaams regeerakkoord loopt momenteel een studie naar de mogelijke impacts 

van de invoering van statiegeld op drankverpakkingen. Het bedrijf TECHNUM heeft een eerste 

ontwerp van rapport voorgelegd, waarin ze een inschatting maken van de mogelijke impacts van de 

invoering van statiegeld. Alle belanghebbenden mochten in april commentaar leveren op de analyse 

en het rapport. 

Vooral de distributie, Fost plus en de voedingsindustrie hebben nog heel wat bedenkingen bij de eerste 

conclusies van de onderzoekers. Maar deze komen op dit ogenblik tot de volgende vaststellingen: 

1. Een statiegeldsysteem op drankverpakkingen blijkt heel wat duurder te zijn – tot driemaal zelfs -  

dan de huidige methodiek van inzameling via de blauwe PMD-zak. De onderzoekers stellen wel 

vast dat een statiegeldsysteem zelfbedruipend is: men kan de totale kost er van financieren door 

middel van de opbrengsten op de ingezamelde materialen en de niet terugbetaalde statiegelden 

(mensen die de verpakking, ondanks statiegeld, niet terug inleveren). 

2. In tegenstelling met het huidige systeem, neigt een statiegeldsysteem meer naar een correcte 

toepassing van het principe ‘de vervuiler betaalt’. In het huidige Fost plus systeem betalen we 

met z’n allen als consumenten. Met die middelen organiseren we de selectieve inzameling, maar 

financieren we ook een deeltje van het zwerfvuilbeleid. Het gros van de kosten voor dat laatste 
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betalen we met z’n allen als belastingbetaler. 

Samengevat: of ik nu goed sorteer of niet, of ik nu verpakkingen op straat gooi of niet, ik betaal 

sowieso mee voor de opruiming van zwerfvuil, want die kost is gesolidariseerd. We betalen hem 

met z’n allen, ongeacht ons ‘goed gedrag’. Bij een statiegeldsysteem ligt dat anders. De 

consument die zich correct gedraagt, niets op straat gooit en de lege verpakkingen netjes terug 

inlevert, krijgt z’n geld terug. Het hele systeem wordt gefinancierd door die consumenten die niet 

sorteren of hun lege verpakkingen zomaar weg gooien. Hier krijg je een desolidarisering van de 

vervuilingskost en een directe toepassing van het principe ‘de vervuiler betaalt’. 

3. De retourneringsgraad in bestaande statiegeldsystemen blijkt zeer groot te zijn. De ingezamelde 

stromen hebben een hoge zuiverheid en kwaliteit. Dat laat vermoeden dat een statiegeldsysteem 

wellicht nog betere recyclageresultaten in de hand zou kunnen werken. 

4. Men vermoedt een mogelijke daling van het zwerfvuil met 40% door de invoering van statiegeld 

op alle drankverpakkingen. Als een consument al een verpakking op straat zou gooien, is de kans 

groot dat andere personen de lege drankverpakking zullen oprapen om zo het statiegeldbedrag te 

innen, zonder het eerst betaald te hebben. 

In Scandinavië bevestigen ze dat verpakkingen, waarop statiegeld van toepassing is, zelden of nooit 

aangetroffen worden in het zwerfvuil. Al blijft natuurlijk wel de vaststelling dat men met statiegeld op 

een deel van de verpakkingen het zwerfvuilprobleem niet zal oplossen. 

Om de studie te begeleiden en te beoordelen werd een klankbordgroep opgericht met 

belanghebbenden. Zij konden hun opmerkingen op het ontwerprapport aan de OVAM bezorgen. 

Wij ontvingen enkele dagen terug de nieuwsbrief van VVSG waarbij in het kort werd weergegeven wat 

ik u zonet wist te vertellen. De gemeenten werden tevens uitgenodigd om hun standpunt kenbaar te 

maken. 

De lokale besturen worden in de klankbordgroep van belanghebbenden vertegenwoordigd door de 

VVSG. De VVSG als partner van de gemeente bij besluitvorming en informatieverstrekking is de 

aangewezen partij om kennis te nemen van het standpunt van de gemeente. 

Het college heeft dan ook beslist een schrijven te richten naar de VVSG waarbij wij ons standpunt 

bekendmaken. De gemeente Zoersel is voorstander van een redelijk retributiesysteem gezien de 

verwachte impact op het zwerfvuil en de kosten die daarmee gepaard gaan, en de gemeente Zoersel 

hecht belang aan een kwalitatief leefmilieu. 

U hebt drie bezorgdheden die u wenst kenbaar te maken aan de Vlaamse regering. Gezien de aard van 

de studie en de voorlopige resultaten is al beantwoord aan uw bezorgdheden. Ik ben wel blij dat u ons 

standpunt aangaande de invoering van een retributiesysteem steunt. 

Derhalve lijkt het ons niet nuttig om een brief te richten aan een partij, m.n. de Vlaamse regering, die 

hier niet om vraagt. De VVSG is als vertegenwoordiger van de gemeenten in de klankbordgroep en als 

vragende partij om input de geprefereerde partner van de gemeente. Wij zullen dan ook niet ingaan op 

het voorstel van de Groen fractie.” 

Raadslid de Cordt zegt dat het hem plezier doet dat het schepencollege dezelfde bezorgdheid deelt.  

Hij denkt echter dat een brief aan de Vlaamse regering wel een meerwaarde heeft.  Ook 

buurgemeenten, zoals o.a. Zandhoven, beslisten om een brief te sturen naar de Vlaamse regering.  Hij 

stelt dan ook voor om toch deze brief te sturen. 

Raadslid C. Meeussen zegt dat zijn fractie meegaat met deze van raadslid De Cordt.  Hij denkt dat het 

niet slecht is om druk op de ketel te zetten. 

Raadslid R. Van Elsacker verklaart: 

“Ik denk dat iedereen zijn werk moet doen op het eigen niveau. Ik ben het eens met Marc De Cordt dat 

minister Schauvliege het dossier goed beheert, en ben ervan overtuigd dat daarbij zowel de 

opruimkosten van zwerfvuil en kostenbesparingen voor lokale besturen als het belang van een 

kwalitatief leefmilieu centraal staan. De gemeente Zoersel is vertegenwoordigd door de VVSG in de 

klankbordgroep. Aangezien het college reeds een brief heeft gericht aan de VVSG is het niet nodig om 

ook een brief naar de Vlaamse regering te richten.” 

De gemeenteraad; 

Overwegende dat zwerfvuil een problematiek is die alle steden en gemeenten in Vlaanderen treft; 

Overwegende dat zwerfvuil op veel plaatsen voornamelijk bestaat uit drankverpakkingen van blikjes en 

PET-flessen, dat dit het straatbeeld aantast, een negatief milieu-effect heeft en extra kosten voor steden en 

gemeenten veroorzaakt; 
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Overwegende dat statiegeld er voor zorgt dat het merendeel van deze verpakkingen ingeleverd wordt en 

niet als zwerfvuil eindigt. Lege blikjes en PET-flessen krijgen opnieuw een ‘waarde’ via een 

statiegeldsysteem waardoor ze minder achteloos zullen weggegooid worden; 

Overwegende dat in andere landen zoals Duitsland, Nederland, Zweden, Denemarken en Finland het 

systeem van statiegeld op lege blikjes en PET-flessen goed werkt; 

Overwegende dat in het Vlaams regeerakkoord is opgenomen dat er een impactanalyse van een 

statiegeldsysteem zal komen; 

Overwegende dat ook in Zoersel zwerfvuil een probleem is, dat ondanks vele acties en campagnes blijft 

bestaan; 

Overwegende dat een structurele aanpak gericht op het invoeren van statiegeld op lege blikjes en PET-

flessen dan ook aangewezen is; 

Op voorstel van de Groen-fractie; 

Na erover beraadslaagd te hebben; 

BESLUIT : 

De motie wordt verworpen met 17 stemmen tegen en 6 stemmen voor (Open VLD, Vlaams Belang, sp.a 

en Groen). 

Punt A.5:  Vaststelling van de jaarrekening 2014. 

De schepen van financiën, B. Sebreghts, zegt dat de jaarrekening elk jaar vroeger komt.  Dit is een 

gunstige evolutie die het gevolg is van het feit dat er sterke stappen vooruit zijn gezet op het vlak van 

de beheers- en beleidscyclus (BBC). 

Het eerste deel van de jaarrekening betreft de doelstellingen, het tweede is het financieel/cijfermatige 

luik waarin de financieel beheerder op een bevattelijke manier heeft aangegeven wat de cijfers 

betekenen. 

Ondanks het feit dat het budget 2014 zeer krap was, en ondanks de tegenvallende inkomsten, werden 

de voorziene ontvangsten toch gerealiseerd.  En, er werden niet meer uitgaven gedaan dan dat er 

gebudgetteerd waren.  Hoewel de autofinancieringsmarge (AFM) negatief is, is het eindresultaat toch 

positief, en dat is goed nieuws. 

De schepen wijst er wel op dat het resultaat op kasbasis aanzienlijk negatief is.  In de toelichting 

wordt hiervoor een verklaring gegeven.  Het is een tijdelijke situatie die goed te verantwoorden is.  In 

2013 was er een hoog resultaat op kasbasis.  Het is een bewuste keuze geweest om dit sterk te doen 

afnemen in 2014.  Dit was mogelijk door geen nieuwe leningen aan te gaan, maar wel 

schuldaflossingen te doen. 

Raadslid S. Bartholomeeussen dankt de financieel beheerder voor het werkstuk. 

Hij stelt eerst volgende informatieve vragen: 

- Blz. 7 ‘herlocatie scouts en chiro Zoersel’ :  Dit dossier ligt stil.  Wordt er nog verder aan gewerkt of 

wordt het on hold gezet om financiële redenen? 

- Blz. 12 ‘RUP meergezinswoningen/eengezinswoningen’ : Dit werd on hold gezet wegens prioriteit 

voor de algemene stedenbouwkundige verordening.  Toch is dit RUP belangrijk voor Zoersel, bvb. 

voor de hoek van Doelen.  Het is het enige RUP dat on hold werd gezet.  De andere niet.  Hij denkt 

toch dat dit dan ook voor de andere RUP’s zou gelden. 

Raadslid Bartholomeeussen signaleert ook nog volgende eigenaardigheden: 

- Blz. 13 : Schepen Paredaens wordt in het document als enige nominatief vernoemd ‘omdat hij een 

nieuw kapreglement voorbereidt.’  Waarom wordt de schepen nominatief vernoemd?  Is het niet zo dat 

de voorbereiding van de dossiers door het MAT gebeurt? 

- Blz. 17 : ‘Het project voor de plaatsing van rustbanken langs trage en andere wegen, via sponsoring, 

kon niet opgezet worden wegens de doelstelling niet duidelijk.’  Als zelfs de doelstelling niet duidelijk 

is, is het dan niet beter om ze te schrappen? 

- Blz. 22 : ‘Hoewel Zoersel is blijven inzetten op een maximale betrokkenheid van inwoners en 

adviesraden, werd in 2014 geen enkel wijkoverleg of concreet inspraakmoment georganiseerd.’  

Wordt dit verschoven naar 2017-2018 in de aanloop van de gemeenteraadsverkiezingen? 

Raadslid Bartholomeeussen maakt volgende algemene beschouwingen m.b.t. de financiële toestand 

van de gemeente: 

- Hij is blij dat de AFM dit jaar uit het rood is.  Dit is een goede evolutie. 

- Wat het resultaat op kasbasis betreft, dient de uitleg van de schepen van financiën te worden 

aangevuld.  Zelfs met de correctie voor de tijdelijke impact van de overname van de aandelen Iveka (3 
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miljoen euro) komt men uit op een negatief resultaat op kasbasis van -1,7 miljoen euro.  Om dit tekort 

te overbruggen worden korte termijn kredieten aangegaan.  In de wetenschap dat er nog 2,2 miljoen 

moet komen van de erfenis van mevrouw Markey, betekent dit dat de gemeente boven water moet 

worden gehouden door dit legaat. 

Op het einde van vorig jaar was er een positief resultaat van 3,5 miljoen euro, nu een tekort van 1,7 

miljoen euro, en dit omdat er 3 miljoen werd gefinancierd met eigen middelen.  Dient dan niet de 

vraag gesteld te worden of het niet beter ware geweest om bij de huidige lage rente toch te gaan lenen.  

Er zullen nu terug duurdere leningen moeten worden aangegaan. 

Besluitend stelt raadslid Bartholomeeussen: 

- Hij is blij met de positieve AFM. 

- Het resultaat op kasbasis is zorgelijk (-1,7 miljoen, en dan nog maar dankzij legaat). 

- Hij denkt dat er terug duurdere leningen zullen moeten worden aangegaan. 

- Hij denkt dat het budget 2016 zeer moeilijk zal worden. 

Raadslid M. De Cordt verklaart: 

“De jaarrekening bevat niet alleen cijfers, maar ook een overzicht van de realisaties van de 

doelstellingen. Daar had ik graag dieper op ingegaan. 

Groen gaf de meerderheidspartijen de afgelopen jaren een onvoldoende voor het gebrek aan 

initiatieven op vlak van milieu, mobiliteit en verkeersveiligheid. Nu blijkt dat zelfs de bescheiden 

doelstellingen die wel voorzien werden voor 2014 in grote mate niet werden gerealiseerd.  

In het overzicht van de realisaties van de doelstellingen valt op dat de meeste van de geplande acties 

voor een duurzaam woon- en grondbeleid, een duurzaam milieubeleid en het nastreven van vlotte en 

veilige verkeersstromen niet werden uitgevoerd.  

Ik had graag vernomen op welke termijn werk gemaakt wordt van een aantal belangrijke 

doelstellingen die niet gerealiseerd werden in 2014. We hebben er tien belangrijke geselecteerd: 

- het uitwerken van een visie rond verkeersveiligheid 

- het inzetten op fietsvriendelijke maatregelen 

- het uitbreiden en beter bekend maken van het trage wegennetwerk in Zoersel en St.-Antonius 

- het actualiseren van de schoolfietsroutes 

- het formuleren van duurzame criteria en alternatieven voor gemeentelijke plannen en reglementen 

- het uitwerken van een nieuw kapreglement 

- het uitwerken van maatregelen in het kader van de campagne klimaatneutrale organisatie 2020 

- het opmaken van een algemene stedenbouwkundige verordening 

- het opmaken van een RUP (Ruimtelijk Uitvoeringsplan) rond de gebieden waar enkel 

ééngezinswoningen worden toegestaan 

- Het opmaken van een RUP rond het vrijwaren van binnengebieden voor bebouwing.” 

De burgemeester reageert als volgt op de vragen en opmerkingen van raadslid Bartholomeeussen: 

- Aanvankelijk werd er gedacht dat de stek van de chiro zou moeten verdwijnen  door de realisatie van 

het Woonzorgcentrum (WZC).  Ondertussen heeft men kunnen ondervinden dat de combinatie chiro-

WZC niet zo slecht is, en dat ze zelfs een meerwaarde heeft.  De chiro is ook erg gehecht aan haar 

locatie op het Kermisplein.  De optie tot herlocalisatie werd dan ook voorlopig verlaten. 

- Wat de scouts van Zoersel betreft, is ondertussen de situatie van de overlast naar de geburen toe 

gestabiliseerd.  Ook hier is dus een herlocalisatie momenteel minder acuut.  Wel is het zo dat het 

terrein van de scouts woongebied is. 

- De Igean-gronden achter het scoutslokaal werden inderdaad aangekocht met de waarborg van de 

gemeente. 

Schepen K. Schryvers zegt dat er gronden werden aangekocht en geruild. 

- Wat het RUP meergezinswoningen/eengezinswoningen betreft, is het zeker de ambitie om daar 

verder werk van te maken.  Wel werd er prioriteit gegeven aan de opmaak van een algemene 

stedenbouwkundige verordening.  Deze is in vergevorderde vorm van concretisering.  Het ontwerp zal 

binnenkort aan de gemeenteraad worden voorgelegd.  Als ze klaar is, zal er verder worden gewerkt 

aan het RUP meergezinswoningen/eengezinswoningen. 

- Het is inderdaad beter om een dienst te vermelden i.p.v. de naam van een schepen. 

- Het project van de rustbanken behoeft nog concretisering.  Een betere formulering ware wenselijk 

geweest. 
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- Wijkvergaderingen hebben er inderdaad niet plaats gevonden.  Wel zijn er momenten van inspraak 

geweest via de adviesraden die, zoals bekend, zeer dynamisch zijn, en waarvan de vergaderingen 

thematische inspraakmomenten zijn die aan het beleid een meerwaarde bieden door hun advisering.  

Het was wel de bedoeling om een inspraakmoment te organiseren i.v.m. de omleidingsweg, maar deze 

werd, zoals ook het dossier, vooruit geschoven.  Er zijn ook inspraakvergaderingen geweest met de 

wijkraad Risschot, de Landelijke Gilde, en met de bewoners van wijken waar rioleringswerken 

werden/worden uitgevoerd.  Ook dit had beter kunnen geformuleerd worden. 

De burgemeester reageert als volgt op de vraagstelling van raadslid De Cordt: 

- Het schepencollege wil zeker nog werk maken van de realisatie van de vooropgestelde 

doelstellingen.  De fietsveiligheid werd zeker wel verhoogd, en dit via kleine ingrepen waarmee men 

trouwens dagdagelijks bezig is.  Voorbeelden hiervan zijn de fietsoversteek aan Heideweg/Eikenlaan 

en aan de aansluiting Lindedreef/Kwadestraat.  Ook aan het trage wegen netwerk worden permanent 

verbeteringen aangebracht.  Dit krijgt verder prioritaire aandacht. 

Raadslid zegt dat dit inderdaad wel goede voorbeelden zijn, maar dat hij enkel gelezen heeft wat er 

staat.  Dan is het een kwestie van formulering. 

- Van het RUP binnengebieden zal na de goedkeuring van de algemene stedenbouwkundige 

verordening ook zo snel mogelijk werk worden gemaakt. 

De schepen van leefmilieu, K. Paredaens, reageert als volgt op de vraagstelling van raadslid De 

Cordt: 

-De actiepunten die het schepencollege doet i.v.m. de klimaatneutrale organisatie zijn misschien niet 

altijd even duidelijk, maar ze worden wel meegenomen in de besluitvorming.  Voorbeelden hiervan 

zijn: de sluiting van het Zonneputteke, het relighting project in de scholen en de fietsenstalling, de 

nieuwe voertuigen van de technische dienst en het openbare verlichtingsplan. 

-Het dossier van het nieuwe kapreglement ligt momenteel bij de milieuambtenaar.  Het college hoopt 

dat het nog dit jaar kan goedgekeurd worden. 

Schepen Sebreghts vindt de formulering van raadslid Bartholomeeussen spijtig.  Hij zegt dat hij niet 

over het legaat-Markey en de aandelen-Iveka is gegaan.  Hij had euforisch kunnen doen, maar heeft 

dit niet gedaan.  Hij weet dat de jaarrekening een foto is die positiever is dan verwacht.  Hij had 

kunnen zeggen dat het de eerste jaarrekening is waarin de personeelskost lager is dan vorig jaar.  Hij 

had kunnen zeggen dat de schulden nog aanzienlijk lager zijn. Hij zegt dat hij het echter bewust 

genuanceerd heeft gehouden. 

Als raadslid Bartholomeeussen nu zegt dat je leningen moet aangaan, ook als je ze niet nodig hebt, en 

dat hij problemen heeft met het aangaan van korte termijn kredieten, dan heeft hij daar zijn 

bedenkingen bij.  De gelden-Markey staan bij de notaris.  De schepen kan zich niet voorstellen dat 

raadslid Bartholomeeussen tegen zijn kinderen zou zeggen dat ze nu een lening moeten aangaan 

omdat de rente laag is, om dan binnen enkele jaren een eigendom te kopen, en dat ze dan financieel 

veel beter af zouden zijn.  Korte termijn kredieten worden juist aangegaan om de knip op de beurs te 

houden.  Dit is veel beter dan lange termijn kredieten aan te gaan.  Er zit heel wat positiefs in de 

jaarrekening en hij raadt raadslid Bartholomeeussen aan om het eens door een roze bril te bekijken.  

Zo niet, zal hij verbitterd raken. 

Raadslid Bartholomeeussen denkt dat hij verkeerd begrepen is, en dit om volgende redenen:   - Hij 

weet dat de 2,2 miljoen euro van het legaat-Markey er is.  Het punt dat hij maakt, is dat het resultaat 

op kasbasis zonder het legaat -1,7 miljoen is, en je kan maar één maal een dergelijk legaat ontvangen.  

Het is een godsgeschenk voor de gemeente. 

- De drie miljoen die vorig jaar over was, werd gebruikt om investeringen te doen. Dat geld heb je dus 

niet meer.  Er zullen dus duurdere leningen moeten worden aangegaan in 2015 en 2016 en dit zal 

kostelijker zijn voor de gemeente. 

- Hij heeft ook gezegd dat het budget 2016 dient afgewacht en dat hij denkt dat dit een moeilijke 

oefening zal worden. 

Schepen Sebreghts zegt dat er geen gat van 1,7 miljoen zou zijn geweest als het legaat er niet was 

geweest.  In dat geval had er namelijk een ander budget geweest, want dan had er een ander 

evenwicht moeten gevonden worden. 

Hij zegt dat de leningen al jaren actief beheerd worden.  De gemiddelde rentevoet die betaald wordt, 

is uiterst laag.  De kans is inderdaad reëel dat de rente in 2015 en 2016 hoger zal zijn.  Hij denkt dat 
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er een goede keuze wordt gemaakt met de uitstaande schuld zo laag mogelijk te houden en met de 

renteoptimalisatie. 

De burgemeester dankt ten slotte nog de financieel beheerder en de financiële dienst voor het mooie 

werkstuk. 

MOTIVERING:  

Samenvatting: 

Ieder jaar moet de gemeenteraad de jaarrekening van het vorige jaar vaststellen en kennis nemen van 

de bijhorende toelichting. 

Juridische grond 
-  de beslissing van de Vlaamse regering van 25 juni 2010 betreffende de beleids- en beheerscyclus 

van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn 

-  de beslissing van de Vlaamse regering van 23 november 2012 tot wijziging van diverse 

bepalingen van het besluit van de Vlaamse regering van 25 juni 2010 betreffende de beleids- en 

beheerscyclus van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk 

welzijn 

-  de beslissing van de minister bevoegd voor binnenlandse aangelegenheden van 1 oktober 2010 tot 

vaststelling van de modellen en de nadere voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting 

ervan, en van de rekeningstelsels van de gemeenten, de provincies en de OCMW's 

- de beslissing van de minister bevoegd voor binnenlandse aangelegenheden van 26 november 2012 

tot wijziging van het ministerieel besluit van 1 oktober 2010 tot vaststelling van de modellen en de 

nadere voorschriften van de beleidsrapporten en de toelichting ervan, en van de rekeningstelsels 

van de gemeenten, de provincies en de openbare centra voor maatschappelijk welzijn 

-  de bepalingen van het decreet van 28 april 1993 tot regeling, voor het Vlaamse gewest, van het 

administratief toezicht 

-  de bepalingen van het gemeentedecreet 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1: 

De gemeenteraad stelt de jaarrekening als volgt vast (in euro): 

1. Resultaat op kasbasis (uit J5): 

     I.  Exploitatierekening:      1.839.342 

    II.  Investeringsrekening:                                      -8.163.682 

   III. Andere:                       -1.787.499 

   IV. Budgettair resultaat boekjaar (I+II+III):                             -8.111.839 

    V. Gecumuleerd budgettair resultaat vorig boekjaar:            3.487.544 

   VI. Gecumuleerd budgettair resultaat (IV+V):               -4.624.295 

  VII. Bestemde gelden         163.764 

 VIII. Resultaat op kasbasis (VI-VII):       -4.788.059 

2. Balans (uit J6): 

A. Activa: 

    I. Vlottende activa:                        3.429.390,67 

   II. Vaste activa:                     93.183.944,18 

Totaal activa (I+II):                       96.613.334,85 

B. Passiva: 

    I. Schulden:                        32.196.844,66 

   II. Nettoactief:                       64.416.490,19 

Totaal passiva (I+II):                       96.613.334,85 

3. Staat van opbrengsten en kosten (uit J7): 

     I. Kosten:                        23.613.795,93 

    II. Opbrengsten:                                      23.497.784,40 

   III. Tekort van het boekjaar(II-I):                                     -116.011,53 

     Bestaande uit:  -Operationeel tekort:                      -1.082.355,73 

   -Financieel overschot:             693.517,08 

   -Uitzonderlijk overschot:            272.827,12 

Artikel 2: 
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De gemeenteraad neemt kennis van de toelichting bij de financiële nota en van de toelichting bij de 

samenvatting van de algemene rekening.    

Punt A.6:  Aanvaarding van een kosteloze grondafstand in Schriekbos. 

MOTIVERING:  

Voorgeschiedenis 

De gemeenteraad keurde op 28 mei 1998 het rooilijn- en onteigeningsplan van Schriekbos/ 

Antwerpsedreef goed.  Perceeltjes grond die binnen de ontworpen rooilijn vallen, mogen niet mee 

verkocht worden en moeten overgedragen worden aan de gemeente. 

Feiten en context 

- innemingstabel bij het rooi- en onteigeningsplan van Schriekbos/Antwerpsedreef (inneming 13) 

- het bodemattest van 10 juni 2014, afgeleverd door OVAM 

- het uittreksel uit de kadastrale legger van 10 juni 2014, afgeleverd door de administratie van het 

kadaster 

- de hypothecaire opzoeking van 2 april 2015, afgeleverd door het derde hypotheekkantoor van 

Antwerpen 

- de ontwerpakte tot eigendomsoverdracht, opgesteld door notaris Eric Laenens van Zoersel 

Juridische grond 
- artikel 43 §2 12° van het gemeentedecreet   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:   
De kosteloze afstand van een strook grond die deel uitmaakt van de ontworpen wegenis in Schriekbos, 

volgens titels kadastraal bekend als 1
ste

 afdeling, sectie D, nummer 124/X (deel), met een oppervlakte van 

175 m
2
, wordt aanvaard. 

Artikel  2:   
De gemeente Zoersel wordt vertegenwoordigd bij sterkmaking. 

Artikel  3:    
Alle kosten en rechten vallen ten laste van de afstanddoener. 

Punt A.7:  Aanvaarding van een kosteloze grondafstand in de Ketelheide. 

Raadslid W. Van Hofstraeten vraagt of het zou kunnen dat er een verkeerde naam is vermeld in het 

ontwerpbesluit.  Hierin is namelijk sprake van de familie Dillen, daar waar in de ontwerpakte de 

naam Loyens-Vermeiren is vermeld, reden trouwens waarom de burgemeester de zitting heeft 

verlaten. 

De voorzitter en schepen D. Van de Velde denken dat raadslid Van Hofstraeten gelijk heeft.  Dit zal 

worden aangepast. 

Overeenkomstig artikel 27 § 1.1 van het gemeentedecreet verlaat burgemeester Liesbeth Verstreken de 

zitting bij de behandeling van dit agendapunt. Schepen Tania Kohlen neemt het ambt van 

burgemeester waar. 

MOTIVERING:  

Voorgeschiedenis 

Op 24 juli 2000 leverde de gemeente Zoersel een verkavelingsvergunning met ref. 150/477 (1) af aan 

landmeter Kris Mintjens, Sint-Jozeflei 2 in 2390 Malle, namens de familie Dillen, met de voorwaarde 

kosteloze grondafstand te doen voor de verbreding van de weg.  De perceeltjes grond die binnen de 

rooilijn zullen vallen, mogen niet mee verkocht worden en moeten overgedragen worden aan de 

gemeente.   

Feiten en context 

- het verkavelingsplan van studiebureel Kris Mintjens c.v.b.a. van 24 juli 1998 

- het bodemattest van 18 februari 2015, afgeleverd door OVAM 

- het uittreksel uit de kadastrale legger van 16 januari 2015, afgeleverd door de administratie van het 

kadaster 

- de hypothecaire opzoeking van 7 mei 2015, afgeleverd door het derde hypotheekkantoor van 

Antwerpen 

- de ontwerpakte tot eigendomsoverdracht, opgesteld door notaris De Sadeleer van Brecht 

Juridische grond 
- artikel 43 §2 12° van het gemeentedecreet   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 
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Artikel 1:   
De kosteloze afstand van een repeltje grond dat deel uitmaakt van de ontworpen wegenis in de Ketelheide, 

volgens titels kadastraal bekend als 2
de

 afdeling, sectie B, nummer 68/P (deel) thans ten kadaster gekend 

als sectie B, nummer 68/Y, met een oppervlakte van 24 m
2
, wordt aanvaard. 

Artikel  2:   
De gemeente Zoersel wordt vertegenwoordigd bij sterkmaking. 

Artikel  3:    
Alle kosten en rechten vallen ten laste van de afstanddoener. 

Punt A.8:  Intergemeentelijke vereniging IKA - beslissing tot intekening op de kapitaalverhoging 

IKA naar aanleiding van de kapitaalverhoging Publi-T. 

De schepen van financiën, B.Sebreghts, zegt dat Publi-T instaat voor het transport van elektriciteit en 

dat W4F een groenestroomproducent is.  IKA heeft voor beide een kapitaalverhoging voorzien waarop 

de gemeenten kunnen intekenen. 

Raadslid W. Van Hofstraeten vraagt over welke groene stroom dit gaat. 

Raadslid L. Peeters antwoordt dat  W4F staat voor Wind voor Flanders en schepen Sebreghts zegt 

daarop dat dit dus waarschijnlijk over windmolens gaat. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband  ‘de 

c.v.b.a. Investeringsvereniging voor de gemeenten van de Kempen en het Antwerpse’, afgekort tot 

IKA; 

Gelet op het gemeentedecreet, in het bijzonder artikel 42; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 op de intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op de aangetekende brief van 15 april 2015 van IKA; 

Gezien de motiveringsnota van IKA met daarin vervat een positief advies om de kapitaalverhoging 

van Publi-T proportioneel te onderschrijven, rekening houdend met zowel het vooropgestelde 

rendement als het strategisch belang van de investering voor de bevoorradings-zekerheid van ons land 

op het vlak van elektriciteit; 

Overwegende dat de Raad van Bestuur van IKA heeft besloten over te gaan tot een kapitaalverhoging 

ter dekking van de kapitaalverhoging Publi-T; 

Overwegende dat de kapitaalverhoging wordt georganiseerd om de namens de gemeenten 

aangehouden financieel vaste activa ook in de gemeentelijke boekhouding te kunnen opvolgen; 

Overwegende dat de kapitaalverhoging geen impact heeft op het budget en de rekening van de 

gemeente aangezien deze gefinancierd kan worden met middelen beschikbaar bij IKA; 

Gelet op het gemeentedecreet; 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1 

IKA wordt verzocht om in te tekenen op de kapitaalsverhoging van Publi-T voor 21.087 aandelen aan 

€ 444,83 voor een totaal bedrag van € 9.380.130,21 en kandidaat te zijn voor 7.865 aandelen toe te 

wijzen in een eventuele 2
de

 ronde voor een bedrag van € 3.498.587,95. Deze bijkomende investering 

zal gefinancierd worden met eigen middelen van IKA. 

Artikel 2 

De gemeente  beslist in te tekenen op 400 aandelen ‘Publi-T 2015’ met kencijfer 4e aan een nominale 

waarde per aandeel van € 444,83  voor een totale waarde van € 177.932 en deze te volstorten met de 

middelen beschikbaar bij IKA  voor een bedrag van € 177.932. 

Artikel 3 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van de hierbij genomen 

beslissing en geeft hiervan kennis aan het secretariaat van het intergemeentelijk 

samenwerkingsverband IKA, p/a Intermixt, Ravensteingalerij 4 bus 2, t.a.v.  de heer Lieven Ex. 

Punt A.9:  Intergemeentelijke vereniging IKA - Beslissing tot intekening op de kapitaalverhoging 

IKA naar aanleiding van de kapitaalverhoging W4F. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband  ‘de 

c.v.b.a. Investeringsvereniging voor de gemeenten van de Kempen en het Antwerpse’, afgekort tot 

IKA; 

Gelet op het gemeentedecreet, in het bijzonder artikel 42; 
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Gelet op het decreet van 6 juli 2001 op de intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op de aangetekende brief van 17 april 2015 van IKA; 

Gezien de besluitvorming van de buitengewone algemene vergadering van IKA van 16 december 

2014, rekening houdend met zowel het vooropgestelde rendement als het strategisch belang van de 

investering; 

Overwegende dat de Raad van Bestuur van IKA heeft besloten over te gaan tot een beperkte 

kapitaalverhoging ter financiering van de activiteit W4F; 

Overwegende dat de kapitaalverhoging wordt georganiseerd om de namens de gemeenten 

aangehouden financieel vaste activa ook in de gemeentelijke boekhouding te kunnen opvolgen; 

Overwegende dat de kapitaalverhoging geen impact heeft op het budget en de rekening van de 

gemeente aangezien deze gefinancierd kan worden met middelen beschikbaar bij IKA; 

Gelet op het gemeentedecreet; 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1 

De gemeente beslist in te tekenen op 607 aandelen ‘W4F’ met kencijfer 6b aan een nominale waarde 

per aandeel van € 50,00  voor een totale waarde van € 30.350 en deze vol te storten met de middelen 

beschikbaar bij IKA  voor een bedrag van € 30.350. 

Artikel 2 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van de hierbij genomen 

beslissing en geeft hiervan kennis aan het secretariaat van het intergemeentelijk 

samenwerkingsverband IKA, p/a Intermixt, Ravensteingalerij 4 bus 2, t.a.v.  de heer Lieven Ex. 

Punt A.10:  Intergemeentelijke vereniging IKA - goedkeuring van de agenda van de 

jaarvergadering van 16 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

Raadslid S. Bartholomeeussen vraagt wat agendapunt 6 van de jaarvergadering  ‘Toetreding tot 

windprojecten in samenwerking met ENECO’ inhoudt, en wat dit voor Zoersel betekent.  Hij herinnert 

er hierbij aan dat ook het schepencollege bezig is geweest met windmolenprojecten. 

Schepen B. Sebreghts en raadslid L. Peeters antwoorden dat ze dit niet weten. 

Raadslid Bartholomeeussen vraagt of het mogelijk is om de raadsleden daarover te informeren. 

De burgemeester zegt dat uit een studie is gebleken dat er weinig mogelijkheden zijn in Zoersel voor 

de oprichting van windmolens, o.m. door de aanwezigheid van het vliegveld en het Zoerselbos. 

Schepen Sebreghts deelt mee dat er binnenkort infovergaderingen worden georganiseerd.  Dat is het 

forum om hierover vragen te stellen. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij de intercommunale IKA; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op het feit dat de gemeente via aangetekende brief van 17 april 2015 werd opgeroepen om deel 

te nemen aan de buitengewone algemene vergadering van IKA die op 16 juni 2015 plaatsheeft; 

Gelet op artikel 44, 1° en 3° alinea van het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke 

samenwerking waarin is opgenomen dat de gemeenten-deelnemers van een intergemeentelijk 

samenwerkingsverband hun vertegenwoordigers voor een algemene vergadering bij 

gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad en dat het mandaat van 

deze vertegenwoordiger moet worden herhaald voor elke algemene vergadering; 

Overwegende dat de agenda van de buitengewone vergadering van IKA van 16 juni 2015 volgende 

agendapunten bevat: 

1. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering 

2. Jaarrekening 2014 

3. Verslag van de commissaris aan de algemene vergadering 

4. Kapitaalverhoging IKA 

5. Kapitaalverhoging IKA ter financiering van aandelen Publi-T en toetreding tot W4F 

6. Toetreding tot windprojecten in samenwerking met ENECO 

7. Kwijting van de bestuurders en de commissaris 

8. Statutaire benoemingen en mededelingen; 

Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de raad van bestuur aan de 

algemene vergadering; 
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Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de balans, de resultatenrekening en de 

winstverdeling; 

Overwegende dat ENECO een voorstel tot deelname formuleert dat past in de strategische 

doelstellingen van IKA; 

Gelet op het feit dat de gemeente opgeroepen werd te beraadslagen over de nieuwe strategische en 

financiële participatie in ENECO; 

Overwegende dat deze deelname geen impact heeft op het budget en de rekening van de gemeente; 

Overwegende dat de investering in projecten in samenwerking met ENECO financieel gunstig wordt 

beoordeeld; 

Gelet op de motiveringsnota die bij de oproepingsbrief is gevoegd; 

Gelet op het raadsbesluit van 24 februari 2015 met betrekking tot de kapitaalverhoging van IKA voor 

een totaalbedrag van € 10.185.786,74 ter dekking van reeds verworven financiële vaste activa; 

Gelet op het raadsbesluit van 19 mei 2015 met betrekking tot de kapitaalverhoging van IKA voor een 

totaalbedrag van € 9.378.350,89 ter dekking van de verwerving van bijkomende aandelen Publi-T; 

Gelet op het raadsbesluit van 19 mei 2015 met betrekking tot de kapitaalverhoging van IKA voor een 

totaalbedrag van € 2.533.300,00 ter dekking van de verwerving van aandelen W4F; 

Gelet op de documenten gevoegd bij de oproeping tot de algemene vergadering; 

Na beraadslaging; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1 

De agenda en de afzonderlijke punten van de agenda van de algemene vergadering van IKA van 16 

juni 2015 worden goedgekeurd.  

Artikel 2 

Het verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering wordt goedgekeurd. 

Artikel 3 

De balans, de resultatenrekening en de winstverdeling met betrekking tot het boekjaar 2015 worden 

goedgekeurd. 

Artikel 4 

De kapitaalverhoging van IKA voor een totaalbedrag van € 10.185.786,74 ter dekking van reeds 

verworven financiële vaste activa, wordt goedgekeurd. 

De kapitaalverhoging van IKA voor een totaalbedrag van € 9.378.350,89 ter dekking van de 

verwerving van bijkomende aandelen Publi-T, wordt goedgekeurd. 

De kapitaalverhoging van IKA voor een totaalbedrag van € 2.533.300,00 ter dekking van de 

verwerving van aandelen W4F, wordt goedgekeurd. 

Artikel 5 

IKA wordt verzocht deel te nemen aan projecten in samenwerking met ENECO en te participeren in 

het kapitaal van deze projecten. De verdeelsleutels zoals gehanteerd voor de windmolenprojecten 

worden gevolgd. Het gemeentelijk engagement beperkt zich tot haar aandeel in de projecten. 

Artikel 6 

De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de buitengewone algemene vergadering 

van IKA van 16 juni 2015 wordt opgedragen zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen 

genomen in de gemeenteraad in verband met de te behandelen agendapunten. 

Artikel 7 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde besluiten 

en geeft hiervan kennis aan het secretariaat van het intergemeentelijk samenwerkingsverband IKA, 

Ravensteingalerij 4 bus 2 in Brussel, t.a.v. de heer Lieven Ex. 

Punt A.11:  Intergemeentelijke vereniging CIPAL - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 12 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het gemeentedecreet en in het bijzonder op artikel 42 inzake de bevoegdheid van de 

gemeenteraad; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking (hierna kortweg 

‘DIS’); 
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Gelet op de laatst gecoördineerde statuten van de dienstverlenende vereniging CIPAL van 14 april 

2014 (hierna kortweg ‘CIPAL’); 

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van CIPAL; 

Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 19 februari 2013 inzake de aanduiding van de 

vertegenwoordiger van de gemeente op de algemene vergaderingen van CIPAL; 

Gelet op de oproepingsbrief van 22 april 2015 tot de algemene vergadering van CIPAL van 12 juni 2015 

met de volgende agendapunten: 

1.  Toetreding en aanvaarding van nieuwe deelnemers 

2.  Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de enkelvoudige  

 jaarrekening van CIPAL over het boekjaar 2014, afgesloten op 31 december 2014 

3.  Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van CIPAL over het boekjaar 2014,  

     afgesloten op 31 december 2014 

4.  Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de  

     geconsolideerde jaarrekening van CIPAL over het boekjaar 2014, afgesloten op 31  

     december 2014 

5.  Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van CIPAL over het boekjaar  

     2014, afgesloten op 31 december 2014 

6.  Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en aan de commissaris voor  

     de uitoefening van hun mandaat tijdens het boekjaar 2014  

7.  Vervanging bestuurder 

8.  Benoeming en vervanging van leden van het adviescomité 

9.  Rondvraag 

10.  Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering; 

Gelet op de toelichtende nota bij de agendapunten van de algemene vergadering; 

Gelet op het voorstel van de raad van bestuur van CIPAL; 

Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de voorgelegde agendapunten te 

weigeren; 

Overwegende dat artikel 44 van het DIS bepaalt dat de vaststelling van het mandaat van de 

vertegenwoordiger moet worden herhaald voor elke algemene vergadering; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1:  

De agendapunten van de algemene vergadering van 12 juni 2015 van CIPAL worden 

goedgekeurd. 

Artikel 2:  

De gemeentelijke vertegenwoordiger wordt gemandateerd om op de algemene vergadering van CIPAL 

van 12 juni 2015 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden) te handelen 

en te beslissen conform dit besluit. 

Artikel 3:  

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit 

en in het bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan CIPAL DV, Bell-Telephonelaan 2D 

in 2440 Geel. 

Punt A.12:  Intergemeentelijke vereniging PIPDA - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 15 juni 2015, goedkeuring van de statutenwijzigingen en goedkeuring van de 

kapitaalverhoging van Pidpa en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

Raadslid W. Van Hofstraeten zegt dat de statutenwijziging één van de agendapunten van de algemene 

vergadering is, en dit ten gevolge van de verplichte terugtrekking van de provincie als aandeelhouder.  

Hij vraagt of dit betekent dat alle gemeenten, ter compensatie, meer aandelen zullen moeten nemen. 

De schepen van financiën, B. Sebreghts, antwoordt dat dit een kapitaalverhoging betreft, als eerste 

stap.  De gemeenten kunnen daar al dan niet op ingaan.  Indien er niet wordt op ingegaan, zullen de 

aandelen verwateren.  Hij denkt dat het niet nodig is om er niet op in te tekenen.  De terugtrekking van 

de provincie betekent ook een verhoging van de zeggenschap van de gemeenten. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van de opdrachthoudende vereniging Pidpa; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking;  
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Overwegende dat artikel 44 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking bepaalt dat 

het mandaat van de afgevaardigde voor elke algemene vergadering dient te worden vastgesteld; 

Overwegende dat artikel 59 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking bepaalt dat 

er een onverenigbaarheid bestaat tussen het mandaat van afgevaardigde op de algemene vergadering 

en dat van lid van één van de andere organen; 

Gelet op artikel 22 van de statuten van Pidpa;  

Gelet op de algemene vergadering van Pidpa die zal plaats hebben op maandag 15 juni 2015 in het 

administratief hoofdkantoor, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen; 

Gelet op het voorstel van statutenwijziging dat werd overgemaakt aan het gemeentebestuur op 24 

februari 2015, conform artikel 39 van het decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking, dat 

stelt dat uiterlijk 90 kalenderdagen vóór de algemene vergadering die de statutenwijzigingen moet 

beoordelen, het ontwerp van statutenwijziging aan de deelnemers moet worden overgemaakt;  

Gelet op het feit dat het voorstel van statutenwijziging voornamelijk bepalingen inhoudt die erop 

gericht zijn de kwestie van de  in het Vlaams regeerakkoord 2014-2019 voorziene uittreding van de 

provincie Antwerpen uit Pidpa adequaat te regelen; 

Gelet op de beslissing van 23 februari 2015 van de raad van bestuur van Pidpa om 20.000 aandelen A 

(aandelen van het compartiment A = watervoorziening), met een nominale waarde van 2,50 

euro/aandeel, uit te geven, waarop de gemeentelijke deelnemers vooraf kunnen  inschrijven;  

Gelet op het feit dat deze uitschrijving van aandelen erop gericht is inzake aandelen een billijk 

evenwicht te realiseren tussen het compartiment watervoorziening enerzijds en de 

rioleringscompartimenten anderzijds;   

Gelet op het feit dat via brief van 26 februari 2015 aan de gemeente kennis werd gegeven van het 

voorstel van kapitaalverhoging en dat de gemeente kan intekenen op een pro rata deel van die 20.000 

aandelen A, waardoor de gemeente haar positie als deelnemer van Pidpa kan versterken;  

Gelet op het feit dat het aantal aandelen A waarop de gemeente kan intekenen gebaseerd is op het 

laatst gekende officiële bevolkingscijfer (van 1 januari 2015) en gelet op het feit dat de gemeente 

eventueel kan intekenen op een hoger aantal aandelen A ingeval één (of meer) gemeentelijke 

deelnemer(s) haar (hun) recht op het inschrijven op aandelen A niet zou(den) uitoefenen; 

Gelet op het feit dat de volstorting van de aandelen kan gebeuren na de algemene vergadering van 15 

juni 2015 en dat de raad van bestuur (in zijn vergadering van 19 oktober 2015) op basis van de 

volstorting van de aandelen de kapitaalverhoging zal afhandelen; 

Gelet op het feit dat de raad van bestuur van Pidpa een bijzondere toelichting heeft verstrekt over de 

elementen wat betreft het voorstel van statutenwijziging en over de elementen inzake de voorgestelde 

kapitaalverhoging;     

Gelet op het feit dat Pidpa de leden van het college van burgemeester en schepenen, de 

gemeentesecretaris en de financieel beheerder heeft uitgenodigd op de toelichtingsvergaderingen van 

10 en 13 maart 2015 waarop het voorstel van statutenwijziging en het voorstel inzake 

kapitaalverhoging werd toegelicht;  

Gelet op de uitnodigingsbrief van 27 april 2015 waarmee Pidpa tevens de agenda van de algemene 

vergadering heeft meegedeeld: 

1. Nazicht van de volmachten/raadsbesluiten voor de afgevaardigden 

2. Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2014 

3. Verslag van de commissaris over het jaar 2014 

4. Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2014 

5. Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris 

6. Benoeming(en) 

7. Toetreding tot Synductis cvba 

8. Kapitaalverhoging 

9. Statutenwijziging 

10. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering; 

Gelet op de stukken die werden overgemaakt inzake het verslag van de raad van bestuur over het jaar 

2014, inzake de jaarrekening over het boekjaar 2014, en inzake het verslag van de commissaris; 

Gelet op het verslag van de raad van bestuur inzake de toetreding tot Synductis cvba (proefproject wat 

betreft het grondgebied van de stad Mechelen); 
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Gelet op het feit dat alleszins een benoeming voor adviescomité B aan de orde is omwille van een 

recent meegedeeld ontslag;  

Gelet op de artikelen 19 tot en met 26 van het gemeentedecreet in verband met de vergaderingen en de 

beraadslagingen van de gemeenteraad; 

Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet, in het bijzonder artikel 42 inzake de bevoegdheid 

van de gemeenteraad; 

Na beraadslaging; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1:  

Het verslag van de raad van bestuur over het jaar 2014, de jaarrekening over het boekjaar 2014, en het 

verslag van de commissaris worden goedgekeurd. 

Artikel 2:  

Het verlenen van decharge aan de bestuurders en de commissaris over het boekjaar 2014, wordt 

goedgekeurd. 

Artikel 3 :   

De gemeente beslist in te tekenen op het aan de gemeente toekomende 'pro rata' deel van de 

uitgeschreven 20.000 aandelen  A, nl. 364 aandelen aan 2,5 euro en zal de volstorting ervan doen na 

de algemene vergadering van 15 juni 2015 die beslist over de kapitaalverhoging en de toebedeling van 

het aantal aandelen per gemeente.   

Artikel 4 :   

Voor het geval één of meer gemeentelijke deelnemers niet zouden intekenen op een pro rata deel van 

de  uitgeschreven 20.000 aandelen  A, wordt tevens ingetekend op het 'pro rata' deel van de aandelen 

A waarop niet wordt ingeschreven door die andere gemeente(n) en zal de volstorting ervan eveneens 

gebeuren na de algemene vergadering van 15 juni 2015 die beslist over de kapitaalverhoging en de 

toebedeling van het aantal aandelen per gemeente.  

Artikel 5:  

Er wordt goedkeuring verleend aan de door de raad van bestuur van Pidpa voorgelegde diverse 

wijzigingen aan de statuten van Pidpa, na artikelsgewijze behandeling leidende tot de goedkeuring en 

vaststelling van de statuten zoals opgenomen als bijlage bij de oproeping tot deze algemene 

vergadering.  

Artikel 6 :   

Er wordt goedkeuring verleend aan de deelname tot Synductis cvba voor wat betreft het proefproject 

(grondgebied stad Mechelen) ter voorkoming van hinder bij infrastructuurwerken.  

Artikel 7:  

Aan de vertegenwoordiger wordt de opdracht gegeven om op de algemene vergadering van 15 juni 

2015 overeenkomstig deze beslissing te stemmen, alsook de voorgestelde benoeming(en) goed te 

keuren, evenals op elke andere algemene vergadering die wordt samengeroepen ter behandeling van 

de agendapunten van deze algemene vergadering. Dat omvat onder meer ook dat de algemene 

vergadering de raad van bestuur zal machtigen op basis van de volstorting van de aandelen de 

kapitaalverhoging af te handelen. 

Artikel 8:  

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en zal 

onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen. 

Punt A.13:  Intergemeentelijke vereniging IVEKA - goedkeuring van de agenda van de 

jaarvergadering van 16 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en/of gas 

deelneemt aan de opdrachthoudende vereniging Iveka, Intercommunale Vereniging voor de Energie-

distributie in de Kempen en het Antwerpse; 

Gelet op het feit dat de gemeente via aangetekende brief van 9 april 2015 wordt opgeroepen om deel te 

nemen aan de algemene vergadering, tevens jaarvergadering van Iveka, die op 16 juni 2015 plaatsheeft 

in feestzaal Hof van Nazareth, Nazarethdreef 101 in 2500 Lier;  

Gelet op het dossier met documentatiestukken dat aan de gemeente werd overgemaakt; 
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Gelet op het Vlaams decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, zoals 

gewijzigd op 18 januari 2013; 

Gelet op het feit dat de gemeenteraad zijn goedkeuring dient te hechten aan de agendapunten van de 

algemene vergadering en het mandaat van de vertegenwoordiger dient vast te stellen; 

Gelet op het gemeentedecreet; 

Op het voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang):  

Artikel 1 

De agendapunten van de algemene vergadering, tevens jaarvergadering, van de opdrachthoudende 

vereniging Iveka van 16 juni 2015, zoals hieronder vermeld, worden goedgekeurd:  

1. Verslagen van de raad van bestuur en van de commissaris over het boekjaar 2014 

2. Goedkeuring van de jaarrekening afgesloten op 31 december 2014 (balans, resultatenrekening, 

winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels) 

3. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale bestuurscomités 

en de commissaris met betrekking tot het boekjaar 2014 

4. Hernieuwing aanwijzing aargasdistributienetbeheerder door VREG 

5. Statutaire benoemingen 

6. Statutaire mededelingen. 

Artikel 2 

Aan de vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de algemene vergadering, tevens 

jaarvergadering, van de opdrachthoudende vereniging Iveka op 16 juni 2015, wordt opgedragen 

zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake 

de agendapunten, cfr. artikel 1.  

Artikel 3 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde  

besluiten en geeft hiervan kennis aan de opdrachthoudende vereniging Iveka, ter attentie van het secre-

tariaat, op het e-mailadres (pdf) intercommunales@eandis.be. 

Punt A.14:  Intergemeentelijke vereniging Pontes - goedkeuring van de agenda van de 

jaarvergadering van 17 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het gemeentedecreet van 15 juli 2005, in het bijzonder de artikelen 43, §2, 5° en 195; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 betreffende de intergemeentelijke samenwerking, in het bijzonder 

de artikelen 44, 46, 47 en 48; 

Gelet op de toetreding tot de intergemeentelijke vereniging PONTES; 

Gelet op de uitnodiging voor de algemene vergadering van PONTES op 17 juni 2015; 

Gelet op het ontwerp van agenda: 

1. Algemene vergadering: verslag 18 december 2014 – goedkeuring 

2. Bestuursorganen: wijziging samenstelling raad van bestuur – goedkeuring 

3. Financiën: balans, resultatenrekening en jaarverslag over het dienstjaar 2014 – goedkeuring 

4. Financiën: verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris over de jaarrekening 2014 – aktename 

5. Financiën: verdeling batig saldo van de resultatenrekening 2014 – goedkeuring 

6. Financiën: kwijting aan de raad van bestuur en de commissaris-bedrijfsrevisor – goedkeuring 

7. Financiën: aanstelling bedrijfsrevisor – goedkeuring; 

Gelet op de besluiten en bijlagen bij deze agenda; 

Overwegende dat elke intergemeentelijke vereniging jaarlijks een algemene vergadering moet 

organiseren tijdens dewelke de balans, de resultatenrekening en het jaarverslag over het dienstjaar 

2014 worden behandeld; 

Overwegende dat jaarlijks het verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris, de verdeling van het batig 

saldo van de resultatenrekening 2014, en de kwijting aan de raad van bestuur en de commissaris-

revisor worden behandeld; 

Overwegende dat deze algemene vergadering zal plaatsvinden op 17 juni 2015; 

Overwegende dat het mandaat van de gemeentelijke afgevaardigde moet worden vastgesteld 

voorafgaand aan elke algemene vergadering; 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

mailto:intercommunales@eandis.be
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Na beraadslaging; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1   

De agenda van de algemene vergadering van PONTES van 17 juni 2015, die bestaat uit de volgende 

agendapunten: 

1. Algemene vergadering: verslag 18 december 2014 – goedkeuring 

2. Bestuursorganen: wijziging samenstelling raad van bestuur – goedkeuring 

3. Financiën: balans, resultatenrekening en jaarverslag over het dienstjaar 2014 – goedkeuring 

4. Financiën: verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris over de jaarrekening 2014 – aktename 

5. Financiën: verdeling batig saldo van de resultatenrekening 2014 – goedkeuring 

6. Financiën: kwijting aan de raad van bestuur en de commissaris-bedrijfsrevisor – goedkeuring 

7. Financiën: aanstelling bedrijfsrevisor – goedkeuring 

wordt goedgekeurd. 

Artikel 2 

De voorstellen van beslissingen worden goedgekeurd en de vertegenwoordiger van de gemeente wordt 

opgedragen om zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de besluiten van de gemeenteraad inzake deze 

aangelegenheid. 

Artikel 3 

Een afschrift van dit besluit wordt ter kennisgeving bezorgd aan de intergemeentelijke vereniging 

PONTES, Jules Moretuslei 2 in 2610 Antwerpen-Wilrijk. 

Punt A.15:  Intergemeentelijke vereniging Igean dienstverlening - goedkeuring van de agenda van 

de jaarvergadering van 19 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het K.B. van 3 januari 1969 tot oprichting van de coöperatieve vennootschap Intercommunale 

Grondbeleid en Expansie Antwerpen, verder IGEAN cv genoemd; 

Gelet op de statuten verschenen in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad van 8 juli 1969; 

Gelet op de buitengewone algemene vergadering van IGEAN cv van 8 november 2003 waarmee 

IGEAN cv omgevormd wordt tot een dienstverlenende vereniging IGEAN dienstverlening; 

Gelet op de publicatie van de daarbij horende statutenwijziging in de bijlagen van het Belgisch 

Staatsblad van 19 december 2003; 

Gelet op de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd 

en Ambtenarenzaken van 1 april 2004 houdende goedkeuring van de wijzigingen van de statuten en de 

omvorming van IGEAN cv naar een dienstverlenende vereniging; 

Gelet op de statutenwijziging van IGEAN dienstverlening zoals goedgekeurd door de buitengewone 

algemene vergadering van 15 juni 2007, gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad van 

13 augustus 2007 onder nr. 07120366; 

Gelet op de statutenwijziging van IGEAN dienstverlening zoals goedgekeurd door de buitengewone 

algemene vergadering van 18 december 2013 en bij ministerieel besluit van 10 april 2014 van de 

Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en Vlaamse rand;  

Gelet op het lidmaatschap van de gemeente bij IGEAN dienstverlening; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, verder het decreet 

genoemd, zoals gewijzigd; 

Gelet op de Omzendbrief van 11 januari 2002 i.v.m. de toepassing van het decreet van  6 juli 2001  

houdende de intergemeentelijke samenwerking, verder de Omzendbrief genoemd; 

Gelet op artikel 35 van de statuten op grond waarvan de jaarvergadering elk jaar in de loop van het 

tweede kwartaal verplicht bijeenkomt; 

Overwegende dat op deze vergadering de jaarrekening wordt vastgesteld aan de hand van het verslag 

van de raad van bestuur en het verslag van de commissaris-revisor; 

Overwegende dat de documenten hiertoe samen met de uitnodiging ter beschikking worden gesteld 

van de deelnemende besturen; 

Overwegende dat deze jaarvergadering eveneens kwijting verleent aan de leden van de raad van 

bestuur en de commissaris-revisor; 

Gelet op de beslissing genomen tijdens 398
ste

 bijeenkomst van de raad van bestuur van  1 april 2015 

om de jaarvergadering van vrijdag 19 juni 2015 om 19.00 uur te organiseren met volgende agenda : 
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1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2014 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

3. Jaarrekening 2014 

4. Kwijting aan de bestuurders en commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

5. Aanstellen bedrijfsrevisor 

6. Uitkering dividend D-aandelen 

7. Benoeming van bestuurders 

8. Benoeming van een bestuurder met raadgevende stem; 

Gelet op de aangetekende brief van IGEAN dienstverlening van 23 april 2015 met de uitnodiging en 

de agenda voor de jaarvergadering;  

Gelet op de aangetekende brief van IGEAN dienstverlening van 7 mei 2015 waarbij de volgende 

documenten voor de jaarvergadering werden overgemaakt: 

1. het jaarverslag 2014 

2. de jaarrekening 2014 

3. een uittreksel uit de beslissing van de raad van bestuur van 6 mei 2015; 

Overwegende dat artikel 44 van het decreet en artikel 33§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling 

van het mandaat van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering; 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad tot benoeming van een vertegenwoordiger van de 

gemeente voor de jaarvergaderingen van IGEAN dienstverlening; 

Overwegende dat met deze beslissing het mandaat van deze vertegenwoordiger wordt vastgesteld; 

Gelet op de toelichting; 

Gelet op de bespreking; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1: 

De gemeenteraad neemt kennis van de volledige agenda van de jaarvergadering van IGEAN 

dienstverlening die zal gehouden worden op vrijdag 19 juni 2015 om 19.00 uur in het 

Gemeenschapscentrum Jan Vander Noot, Mudaeusstraat in 2960 Brecht, evenals van alle daarbij 

horende documenten, en neemt op basis hiervan volgende beslissingen : 

1. goedkeuren verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2014 

2. goedkeuren verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

3. goedkeuren jaarrekening 2014 

4. kwijting verlenen aan de bestuurders en commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

5. aanstellen bedrijfsrevisor 

6. uitkering dividend D-aandelen 

7. benoeming van bestuurders 

6. benoeming van een bestuurder met raadgevende stem. 

Artikel 2 : 

De vertegenwoordiger van de gemeente, die met een afzonderlijk besluit werd benoemd, wordt 

gemandateerd om op de jaarvergadering van IGEAN dienstverlening van vrijdag 19 juni 2015 om 

19.00 uur deel te nemen aan de bespreking over de in artikel 1 vermelde agendapunten en te 

beraadslagen en te beslissen overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te doen om de 

volledige agenda af te werken. 

Artikel 3: 

Twee uittreksels van deze gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN dienstverlening worden 

bezorgd. 

Punt A.16:  Intergemeentelijke vereniging Igean milieu en veiligheid - goedkeuring van de agenda 

van de jaarvergadering van 19 juni 2015 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op de oprichtingsakte van de opdrachthoudende vereniging IGEAN milieu & veiligheid zoals 

verleden op de buitengewone algemene vergadering van IGEAN cv van 8 november 2003; 

Gelet op de publicatie van de oprichtingsakte en de statuten in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad 

van 19 december 2003; 



gemeenteraad van 19 mei 2015 

Gelet op de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd 

en Ambtenarenzaken van 1 april 2004 houdende goedkeuring van de oprichting en van de statuten van 

de opdrachthoudende vereniging IGEAN milieu & veiligheid; 

Gelet op de statutenwijziging van IGEAN milieu & veiligheid zoals goedgekeurd door de 

buitengewone algemene vergadering van 15 juni 2007 en gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch 

Staatsblad van 13 augustus 2007 onder nr. 07120368; 

Gelet op de statutenwijziging van IGEAN milieu & veiligheid zoals goedgekeurd door de 

buitengewone algemene vergadering van 18 december 2013 en bij ministerieel besluit van 10 april 

2014 van de Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en 

Vlaamse rand; 

Gelet op het lidmaatschap van de gemeente bij IGEAN milieu & veiligheid; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, verder het decreet 

genoemd, zoals gewijzigd; 

Gelet op de Omzendbrief van 11 januari 2002 i.v.m. de toepassing van het decreet van  

6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, verder de Omzendbrief genoemd; 

Gelet op artikel 36 van de statuten op grond waarvan de jaarvergadering elk jaar in de loop van het 

tweede kwartaal verplicht bijeenkomt; 

Overwegende dat op deze vergadering de jaarrekening wordt vastgesteld aan de hand van het verslag 

van de raad van bestuur en het verslag van de commissaris-revisor; 

Overwegende dat de documenten hiertoe samen met de uitnodiging ter beschikking worden gesteld 

van de deelnemende besturen;  

Overwegende dat deze jaarvergadering eveneens kwijting verleent aan de leden van de raad van 

bestuur en de commissaris-revisor; 

Gelet op de beslissing genomen tijdens de 100
ste

 bijeenkomst van de raad van bestuur van 1 april 2015 

om de jaarvergadering te organiseren op vrijdag 19 juni 2015 om 19.00 uur met volgende agenda: 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2014 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

3. Jaarrekening 2014 

4. Kwijting aan de bestuurders en commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

5. Aanstellen bedrijfsrevisor 

6. Benoeming van bestuurders 

7. Benoeming van een bestuurder met raadgevende stem; 

Gelet op de aangetekende brief van IGEAN milieu & veiligheid van 23 april 2015 met de uitnodiging 

en de agenda voor de jaarvergadering; 

Gelet op de aangetekende brief van IGEAN milieu & veiligheid van 7 mei 2015 waarbij de volgende 

documenten voor de jaarvergadering werden overgemaakt: 

3. het jaarverslag 2014 

4. de jaarrekening 2014 

3. een uittreksel uit de beslissing van de raad van bestuur van 6 mei 2015; 

Overwegende dat artikel 44 van het decreet en artikel 34§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling 

van het mandaat van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering; 

Gelet op de beslissing van de gemeenteraad tot benoeming van een vertegenwoordiger van de 

gemeente voor de jaarvergaderingen van IGEAN milieu & veiligheid; 

Overwegende dat met onderhavige beslissing het mandaat van deze vertegenwoordiger wordt 

vastgesteld; 

Gelet op de toelichting; 

Gelet op de bespreking; 

BESLUIT met 22 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1: 

De gemeenteraad neemt kennis van de volledige agenda van de jaarvergadering van IGEAN milieu & 

veiligheid die zal gehouden worden op vrijdag 19 juni 2015 om 19.00 uur in het 

Gemeenschapscentrum Jan Vander Noot, Mudaeusstraat in 2960 Brecht, evenals van alle daarbij 

horende documenten, en neemt op basis hiervan volgende beslissingen : 

1. goedkeuren verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2014 

2. goedkeuren verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2014 
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3. goedkeuren jaarrekening 2014 

4. kwijting verlenen aan de bestuurders en commissaris-revisor over het boekjaar 2014 

5. aanstellen bedrijfsrevisor 

6. benoeming van bestuurders 

7. benoeming van een bestuurder met raadgevende stem. 

Artikel 2 : 

De vertegenwoordiger van de gemeente, die met een afzonderlijk besluit werd benoemd, wordt 

gemandateerd om op de jaarvergadering van IGEAN milieu & veiligheid van vrijdag  

19 juni 2015 om 19.00 uur deel te nemen aan de bespreking over de in artikel 1 vermelde 

agendapunten en te beraadslagen en te beslissen overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te 

doen om de volledige agenda af te werken. 

Artikel 3: 

Twee uittreksels van deze gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN milieu & veiligheid worden 

bezorgd. 

Mededeling 

De burgemeester deelt mee dat er m.b.t. de uitbesteding van het Koetshuis momenteel door het 

schepencollege wordt onderhandeld met de bvba Vandenplas-Events.  Vooraleer hij deze werken zal 

kunnen uitvoeren in het Koetshuis dient de gemeenteraad echter eerst een concessieovereenkomst 

goed te keuren.  Hopelijk kan dit nog in de gemeenteraad van juni.  

Vragen gemeenteraadsleden 

M. Somers 

 Wil even terugkomen op het verhaal van de belbus en vraagt of er inderdaad een brief 

vertrokken is en of er nog een evolutie is in de besprekingen met de provincie of met andere 

instanties. 

 De schepen van sociale zaken, K. Schryvers, antwoordt dat na de vorige gemeenteraad er ook 

vanuit de provincie contact werd opgenomen met de Lijn. We kregen echter nul op het rekest, 

wat wij ten zeerste betreuren. Er werd enkel gemeld dat alle concessies werden opgezegd en 

dat de belbussen buiten gebruik werden gesteld. Wij konden dus niet anders dan er nota van te 

nemen dat er vanaf 1 mei geen belbussen meer rijden. We zien het effect daarvan dadelijk in 

de aanvragen bv. voor de MMC. Op 10 of 11 juni 2015 vindt er een nieuwe afspraak plaats 

samen met de provincie, alle zorgvoorzieningen en alle betrokken organisaties.  Samen gaan 

we dan proberen een project uit te werken dat mogelijk ook beroep kan doen op een 

provinciale subsidie. Volgende gemeenteraad hoopt zij hierover meer info te kunnen 

verstrekken. 

De burgemeester vult aan door de stellen dat de brief aan de Lijn vertrokken is, maar dat wij  

hierop nog geen antwoord mochten ontvangen. 

S. Bartholomeeussen 

1) Zegt dat enkel de meerderheidspartijen vertegenwoordigd zijn in de politieraad. Hij heeft 

gezien dat de rekening 2014 van de politie op de politieraad behandeld werd op 28 april jl. en 

dat die eveneens op het politiecollege is geweest. Hij vraagt of het niet mogelijk is dat 

voortaan ook de partijen die niet vertegenwoordigd zijn in de politieraad een digitale kopie 

krijgen van de rekening/het budget die op de politieraad wordt behandeld. 

De burgemeester antwoordt dat dit moet kunnen maar stelt dat deze documenten tot op heden 

niet digitaal, maar enkel op papier, werden aangeleverd. 

Raadslid Bartholomeeussen zegt dat de burgemeester dit dan verder moet navragen, want hij 

gelooft nooit dat deze documenten nog met een typmachine worden gemaakt. 

2) Zegt dat op 4 juni a.s. het kerntakendebat behandeld zal worden door de gemeenteraads-

commissie. Zoals gezegd in de gemeenteraad zal er op voorhand een document opgemaakt 

worden door het schepencollege. Hij verzoekt Roel Van Elsacker, voorzitter van de 

gemeenteraadscommissie, dit document minstens een week vóór de commissie te bezorgen 

aan alle raadsleden, want hij is van mening dat om een positief en goed kerntakendebat te 

kunnen voeren het belangrijk is dat alle raadsleden hierover mee kunnen nadenken. 

Raadslid Van Elsacker zegt dat dit in orde komt. 

3) Vindt het een beetje jammer dat de toelichting door de politie werd uitgesteld, want bijna vijf 

jaar geleden werd het GAS-reglement goedgekeurd door de gemeenteraad. Hij heeft in het 
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jaarverslag van de politie gelezen dat men bezig is met aanpassingen aan dit GAS-reglement 

en wenst de stand van zaken hieromtrent te kennen. 

Hij wil dit tegelijkertijd koppelen aan een andere vraag, eveneens uit het politiecollege. Open 

VLD was namelijk ontstemd over het feit dat er geen politiebewaking meer was voor het 

oversteken van kinderen aan de Elisabethschool. Raadslid Van Elsacker had zich daar sterk 

voor gemaakt en hij heeft dit inderdaad kunnen lezen in het verslag. Raadslid 

Bartholomeeussen leest vervolgens voor uit het verslag van het politiecollege van 2 februari: 

“In functie van het grondig in kaart brengen van de verkeerssituatie in de schoolomgevingen 

en een diepgaande analyse van een vernieuwde wijkwerking (maakt de bedenking dat het 

interessant is om te weten wat dat precies inhoudt) meent het politiecollege dat in tussentijd de 

huidige situatie, dus met inzet van de gemachtigde opzichter en niet met politie, kan behouden 

blijven. Na finalisering van deze analyses zal bekeken worden welk de ideale 

samenwerkingsvorm kan zijn en waaruit de ondersteuning vanwege de politie concreet zal 

bestaan. Uiteraard zal de nodige terugkoppeling plaatsvinden.” Verder staat er ook dat er een 

brief verstuurd werd naar raadslid Van Elsacker en naar de directeur van de Elisabethschool 

met de mededeling dat hier voorlopig geen politie meer wordt voorzien. 

Dit komt uit een verslag van 2 februari, ondertussen meer dan drie maanden geleden, en hij 

vraagt zich dan ook af of hier enige evolutie in zit. 

 De burgemeester antwoordt dat er inderdaad gewerkt wordt aan een aanpassing van het 

GAS-reglement. Enerzijds omwille van een aantal verplichte aanpassingen wegens gewijzigde 

wetgeving, anderzijds omwille van een aantal andere factoren zoals: 

- De lijst van gemengde inbreuken die niet meer door het parket worden vervolgd, werd 

uitgebreid. Om straffeloosheid ervan te vermijden, werd ervoor geopteerd om deze mee op 

te nemen in het GAS-reglement. Nochtans willen we deze lijst wel beperken omdat wij 

menen dat de bestraffing van deze inbreuken nog altijd een bevoegdheid blijft van het 

parket en dit niet overgelaten kan worden aan het lokale niveau. 

- Wat stilstaan en parkeren betreft: hier geldt een vereenvoudigde procedure wat maakt dat 

het GAS-reglement hier ook kan op ingrijpen. Als het parket deze overtredingen niet 

vervolgt, is het nodig deze eveneens op te nemen in het GAS-reglement om niet in de 

straffeloosheid te verzeilen. Zij geeft het voorbeeld van parkeren op een 

gehandicaptenplaats. 

- Tenslotte is er nog de blauwe zone. Hier moet ook beslist worden om dit ja dan neen op te 

nemen in het GAS-reglement. De moeilijkheid hier is dat de vaststelling enkel kan 

gebeuren door een bepaald soort politieagent. Deze politieagenten zijn heel beperkt in 

hun takenpakket, wat ervoor zorgt dat deze mensen graag doorstromen. Dit zorgt voor een 

doorverschuiving van de werklast naar de gemeenten, meer bepaald naar de 

sanctionerend ambtenaar (in het geval van Zoersel is dit Igean) wat de kostprijs dan weer 

verhoogt. 

De aanpassingen aan het GAS-reglement gebeuren in nauw overleg met de milieu-ambtenaren 

aangezien veel inbreuken te maken hebben met milieu. Dit reglement werd voor de vier 

gemeenten samen opgemaakt en er wordt getracht de aanpassingen minimaal te houden. De 

finalisering gebeurt dan in de politiezone waarna de gemeenteraden van de vier gemeenten 

deze aanpassingen moeten goedkeuren. De burgemeester verwacht dat dit reglement op de 

agenda van de gemeenteraad van augustus zal behandeld worden. 

Wat betreft de veiligheid aan de schoolomgeving en de inzet van politiemensen hier, dit werd 

in zijn totaliteit bekeken. Bedoeling is de politie-inzet eerder ondersteunend naar de 

gemachtigd opzichters uit te werken. De Elisabethschool is nl. de enige plaats in de ganse 

politiezone waar de politie de kinderen hielp oversteken. Hierover is zeker nog geen 

eindrapport dat voorligt in het politiecollege. 

Raadslid Van Elsacker vult aan met de mededeling dat een objectieve studie werd gevraagd 

over de inzet van de wijkagent aan de schoolomgeving waarbij het opzet zeker was om deze 

agent daar ter plaatse te houden. De feedback op deze studie tot nog toe is ontoereikend, zoals 

door hem ook werd meegedeeld op de laatste politieraad. De feedback bestond er namelijk 

letterlijk in dat er geen ongevallen zijn geweest in de Zandstraat, dus de conclusie was: ‘Het 

is daar niet gevaarlijk.” Dit is natuurlijk te kort door de bocht. Raadslid Van Elsacker vroeg 
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vervolgens om verschillende factoren in aanmerking te nemen zoals het aantal vrachtwagens 

dat hier passeert, het ontbreken van verkeerslichten, de leeftijd van de kinderen aangezien het 

hier om een kleuterschool gaat, enz. Hij heeft dit niet enkel gevraagd voor de Elisabethschool, 

maar verzocht de politie om dit voor alle scholen op het ganse grondgebied van de zone te 

bekijken. Onder meer de fracties uit Malle steunen hem hierin.  

De politie is ons al tegemoet gekomen door te stellen dat dit geen finaal oordeel is en hij 

wacht dan ook nog altijd op een finaal verslag.  

W. Van Hofstraeten 

1) Afgelopen maand werd een deel van de Westmallebaan voorzien van een nieuwe asfaltlaag en 

werden een aantal oversteekplaatsen aan kruispunten van een andere kleur voorzien, o.a. aan 

de Krekelenberg en De Doelen. Ondanks voorbereidende werken gebeurde dit niet op het 

kruispunt aan de Kievitheide/Meerheide en hij wil weten of dat hier ook nog komt. 

De schepen van mobiliteit, D. Van de Velde, antwoordt dat de Westmallebaan een gewestweg 

is en de werken dus uitgevoerd werden door het Vlaams gewest. Hij weet wel dat de reeds 

gerealiseerde fietsoversteken voorzien werden in blokmarkeringen. Recent verscheen er echter  

een artikel in de pers waarin men stelde dat deze blokmarkeringen een fout veiligheidsbeeld 

geven aan de fietsers aangezien de fietsers denken dat zij voorrang hebben, wat niet het geval 

is. Om misverstanden te vermijden is het Vlaams gewest deze blokmarkeringen overal aan het 

verwijderen en aan het vervangen door fietssuggestiestroken. Zo ook op de Westmallebaan. 

2) In de Achterstraat zijn er de afgelopen jaren heel wat appartementen bijgekomen en 

nutsvoorzieningen aangelegd. Mensen uit de omgeving melden nu heel wat verzakkingen. De  

gemeente is echter wel aansprakelijk in geval van schade aan voertuigen bv. 

 De schepen van openbare werken, L. Kennis, antwoordt dat dit inderdaad klopt en dat het 

schepencollege zich hiervan ook bewust is.  De dienst openbare werken is momenteel bezig 

met het oplijsten van de noodzakelijke wegherstellingen. Hiervoor werd ook budget voorzien. 

Momenteel zijn we deze lijst aan het finaliseren en het bestek zal volgende maand voorgelegd 

worden aan de gemeenteraad. Als nutsmaatschappijen werken uitvoeren, en we stellen vast 

dat er in de daaropvolgende maanden verzakkingen zijn, dan is er regelmatig discussie tussen 

de diverse nutsmaatschappijen over wie verantwoordelijk is voor de schade. Dit wordt zeer 

streng opgevolgd.  Hij deelt nog mee dat de Achterstraat zeker mee opgenomen is in de lijst. 

3) Vorig weekend heeft een MUG uit Antwerpen zich vastgereden in de Liersebaan. Dit omdat 

de GPS er niet altijd rekening mee houdt dat dit een afgesloten baan is. Hier ging het blijkbaar 

om een geval van leven of dood. Zijn suggestie is nu om de niet wegneembare houten paaltjes 

te vervangen door systemen met een sleutel waarbij deze sleutel dan natuurlijk enkel in 

handen mag zijn van instanties zoals MUG, brandweer e.d. 

 De schepen van openbare werken, L. Kennis, weet dat er in het onverharde gedeelte van de 

Liersebaan een paardenpoort staat. Die moet de dienst openbare werken ongeveer om de drie 

weken terug plaatsen omdat er iemand deze poort steeds uittrekt om er te passeren met zijn 

bestelwagen. Hij zal het systeem in de Liersebaan wel eens laten nakijken, maar hij is er 

praktisch van overtuigd dat hier al zo’n systeem met een sleutel staat. Deze sleutel is in het 

bezit van de brandweer en de hulpdiensten.  Hij weet natuurlijk niet of een MUG uit 

Antwerpen ook een dergelijke sleutel heeft. Hij weet wel dat voor alle straten die de gemeente 

Zoersel afsluit, het systeem met een wegneembaar paaltje steeds wordt gehanteerd. 

De schepen van mobiliteit, D. Van de Velde, vult aan door te stellen dat de communicatie-

dienst alle GPS-providers heeft aangeschreven om dergelijke afgesloten straten door te geven. 

Als de GPS up-to-date is, zou dit opgenomen moeten zijn. 

C. Meeussen 

 Wenst te vernemen hoeveel kg. rattenvergif er door de gemeente Zoersel wordt verbruikt? 

 De burgemeester belooft dit te zullen navragen. 

 Schepen D. Van de Velde, stelt dat er in Zoersel twee soorten vergif bestaan.  Het soort vergif 

dat uitgedeeld wordt aan de bevolking is zaad voor muizen en kleine knaagdieren. De 

rattenvanger gebruikt echter een ander soort vergif. 

J. van Dongen 

1) Leest in de VVSG-berichten dat er infosessies zijn over een vergelijking van de kosten van 

gemeentelijke gebouwen en wil weten of Zoersel meedoet aan dit project. 
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 De burgemeester antwoordt dat er soms naar deze infosessies naartoe gegaan wordt maar zij 

weet niet precies of dat hier gebeurd is.  

Raadslid van Dongen verduidelijkt dat het hem vooral om de webtoepassing te doen is waarbij 

Zoersel zelf kan nagaan of er niet teveel wordt betaald voor facilitaire kosten voor o.a.. ICT, 

energie, en onderhoud van gebouwen. Hij wil weten of Zoersel deze webtoepassing gebruikt. 

 De burgemeester moet dit navragen bij de diensten. 

2) In het verslag van het schepencollege las hij dat er een inwoner van Zoersel in hoger beroep 

gaat voor een GAS-boete en hij wil weten wat de aard van deze boete is. Of dit met andere 

woorden een artikel is dat in het GAS-reglement moet blijven staan, of dat dit beter wordt 

verwijderd uit het reglement. 

 De burgemeester antwoordt dat het Igean is die deze procedure opvolgt en zij moet dit 

eveneens navragen. 

 De schepen van mobiliteit, D. Van de Velde, weet dat het gaat over paaltjes in de goot naast 

de rijbaan en een haag die te hoog is en over de baan hangt.  Verschillende fietsers zijn 

vanwege deze obstakels al ten val gekomen. De inwoner in kwestie werd al meerdere malen 

aangeschreven voor het verwijderen van de paaltjes en het inkorten van de haag, echter 

zonder resultaat. Er werd dan een GAS-boete opgemaakt die de inwoner weigert te betalen.  

De procedure wordt nu gewoon verder gevoerd. 

R. Van Elsacker 

1) Op 7 mei jl. werd aan de Voorne een meisje aangereden met de fiets, gelukkig zonder ernstige 

gevolgen. Naar aanleiding van dit ongeval vroeg hij een overzicht van de veilige 

schoolfietsroutes op bij de gemeentelijke diensten en hij kreeg een bundeltje van 2004 van 

deze routes voor Zoersel en Sint-Antonius.  Voor Halle werden deze veilige schoolfietsroutes 

niet opgemaakt. Hij doet dan ook een oproep om dit ook voor deze deelgemeente te doen, 

mogelijk na de nieuwbouw. Hij suggereert dat tegelijkertijd deze routes dan misschien ook 

voor Zoersel en Sint-Antonius vernieuwd/opgefrist kunnen worden en alleszins gedigitaliseerd 

zodat de communicatie een beetje gemakkelijker loopt. 

Op de plaats van het ongeval loopt momenteel in ieder geval geen veilige fietsroute. 

Misschien moet dit eens kritisch bekeken worden, zodat deze hier toch voorzien kan worden. 

Met de huidige schoolfietsroute in Zoersel moet men nu een aantal drukke verkeersknopen 

passeren, o.a. aan de Krekelenberg en aan het Kermisplein, plaatsen waar veel auto’s 

uitkomen. Misschien is het beter om een oversteek te voorzien aan de Voorne en via de 

Langebaan en de Reiger tot aan de Elisabethschool te fietsen. Dit geldt trouwens niet enkel 

voor de lagere schoolkinderen, maar ook middelbare schoolkinderen steken hier over. Zijn 

fractie wil ook het belang van de gemachtigde opzichters nog eens onderstrepen. Hun inzet is 

onontbeerlijk en wordt sterk geapprecieerd. Momenteel zijn er zeven plaatsen in Zoersel waar 

gemachtigde opzichters worden ingezet. Dat verdient zeker steun en lof.  En misschien nog 

een voorstel: misschien kunnen we de gemachtigde opzichter verzetten van de Zandstraat naar 

de Voorne en een wijkagent inzetten aan de Zandstraat. Dan zouden heel veel problemen 

ineens opgelost zijn. 

 De schepen van mobiliteit, D. Van de Velde, antwoordt dat het klopt dat de plannetjes met de 

schoolfietsroutes tamelijk oud zijn maar het was een heel goede poging om deze routes bekend 

te maken. Normaal stond een actualisering van deze routes vorig jaar al op de planning, maar 

dit is niet gerealiseerd wegens langdurige afwezigheid van de mobiliteitsambtenaar. Eind 

vorig jaar werd wel samengezeten met de schoolhoofden en werd de afspraak gemaakt om een 

fietsnetwerk voor alle scholen, ook  uit de naburige gemeenten, uit te werken. Dit zou digitaal 

gebeuren zodat de mensen van thuis uit de veiligste route kunnen uitstippelen. Er werden 

afspraken gemaakt met de communicatie- en mobiliteitsdienst, maar dit gaat wel iets langer 

duren dan een paar maanden om dit te realiseren. 

2) Heeft het ook nog over een gevaarlijke oversteek, nl. in de bocht aan de Berkenlaan die 

aansluit aan de Peggerstraat. Dit is een heel onoverzichtelijke bocht en hij vraagt om te 

onderzoeken of de oversteekplaats niet méér richting Brakenberg kan worden voorzien, met 

dan een klein stukje tweerichtingsfietspad zodat de oversteek ertussen kan gebeuren, vóór of 

achter de bocht. 

De schepen van mobiliteit, D. Van de Velde, zegt dat veel mensen nu al de oversteek aan de 
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Brakenberg maken en dan eventjes tegen de rijrichting in fietsen. Hij vindt dit een goede 

suggestie en wil dit zeker verder bekijken. 

J. Laureyssens 

 Alle 80
+
-ers hebben een brief ontvangen van de gemeente dat de postbode bij hen zal 

langskomen met een vragenformulier. Hij denkt dat dit voor mensen van die leeftijdscategorie 

toch niet zo evident is. 

De schepen van sociale zaken, K. Schryvers, antwoordt dat dit een actie is die werd voorzien 

in het jaarprogramma van het ocmw en die in de ocmw-raad werd toegelicht en goedgekeurd. 

De post biedt deze overeenkomst aan omdat de postbode voor vele mensen, en zeker voor deze 

leeftijdscategorie, een vertrouwd gezicht is. Dit in tegenstelling met iemand van een externe 

organisatie. B-post heeft al ervaring opgedaan in andere gemeenten en wij hebben ervoor 

gekozen om ook met hen in zee te gaan.  Vanuit de sociale dienst hebben wij zelf een aantal 

vragen mogen aanreiken over zaken waarop wij graag zicht krijgen, samen met een aantal 

vragen die ook in andere gemeenten werden gesteld. Om te legitimeren dat de postbode deze 

enquête afneemt in opdracht van het lokale bestuur, werden al deze mensen aangeschreven. In 

deze brief werd uitdrukkelijk opgenomen dat  mensen die geen bezoek wensen, dit kunnen 

laten weten. De ervaring uit andere gemeenten leert dat toch veel mensen hieraan 

participeren en dat deze vragenlijst heel nuttige gegevens oplevert. 

S. Bartholomeeussen 

 Heeft gelezen dat Zoersel een subsidie heeft gekregen voor de herinrichting van het 

Lindepaviljoen en wenst met het zomerseizoen dat momenteel voor de deur staat de stand van 

zaken te weten. 

De schepen van toerisme, T. Kohlen, antwoordt dat er inderdaad een werkgroep bezig is met 

de modernisering van het Lindepaviljoen. Het toeristisch seizoen is ondertussen gestart en in 

de Zoersel magazine zal weldra gecommuniceerd worden dat het Lindepaviljoen op 1 

september zal worden gesloten om deze werken aan te vatten. Voor deze werken werd 

inderdaad een provinciale subsidie toegekend en er werd eveneens een budget voorzien vanuit 

de gemeente. Dus, de modernisering van het Lindepaviljoen komt er inderdaad aan. 

 

Omdat er voor het einde van de zitting door de raadsleden geen opmerkingen werden gemaakt over het 

verslag van de vorige zitting, wordt het goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter en de 

gemeentesecretaris. 

Na afhandeling van de agenda sluit de voorzitter de zitting om 22.10 uur. 
 

 

 

 
Ivo Van den Bulck      Griet Decock 

gemeentesecretaris      voorzitter 

 


